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Utazás a Kanári szigetek felé: 

2024.02.02-án indultunk a Liszt Ferenc repülőtérről a Kanári - szigetekre, La Palmara 

átszállással. A repülő 6:25 kor indult, így a repülőtérén már 5:00 kor kinn kellett lenni a 

csoportnak. 

Először a poggyászfeladásnál kezdtük a 

bőröndökkel. Majd elindultunk az 

ellenőrzőpont felé, ahol sikeresen 

átmentünk. Után már csak arra vártunk, 

hogy a paneltáblán írják ki, hogy melyik 

kapun lesz a felszállás a repülőhöz. 

Ameddig vártunk, elmentünk körülnézni 

és csináltunk egy csoportképet, majd egy 

20 perces várakozás után kiírták a kaput, 

ami az A2-es volt. Lufthansa repülőjárattal 

utaztunk frankfurti átszálással a Kanári - 

szigetek felé. 

 

  

 

 

 

 

 

Majd Frankfurtból elkezdődött egy hosszú 

utazás a Kanári – szigetekhez, La Palmara. 

Egy 5 órás utazás után végre megérkeztünk. 

Itt is készítettünk egy csoportos képet. A 

repülőterén átvettük a bőröndöket, majd a 

szállás felé indultunk. A helyi iskolából egy 

tanár vitt el minket a szálláshoz kocsival. 

 

  



Szállásunk a „Residencia Escolar San Jose”-ban, egy helyi 

kollégiumban volt, 

ahol apartmanokban 

laktunk, reggelit, 

ebéddet és vacsorát is 

kaptunk. Nagyon jó 

volt az elhelyezésünk 

és az ellátásunk. Az új 

lakhelyünk 

elfoglalása után 

elmentünk a  közeli 

Santa Cruzba, várost 

nézni. Egy jót 

kirándultunk, rögtön 

elbővült minket a 

város a színes 

erkélyes házaival. Visszafelé a szálláshoz az óceán partján 

tudtunk sétálni egyet. Óriási élmény volt látni a hatalmas 

óceánt. Elköltöttük az első vacsoránkat, majd fáradtan gyorsan 

lepihentünk, hogy frissen ébredhessünk másnap. 

Első hét: 

Hétfőn elmentünk a 

helyi iskolába 

megismerni milyen 

az ottani oktatás és 

milyen szakmákat 

tanítanak. Megkaptuk 

az iskolában a helyi buszbérletet, amivel ingyen tudtunk 

tömegközlekedéssel utazni. 

Délután elmentem egy helyi híres kávézóba „El Cafe de 

Don Manuel”, ahol megkóstoltam a „Barraquito” forró 

italt. Nagyon kellemes volt a hangulata. 

 

 

 

 



Másnap elmentem a munkahelyemre, ahol 

ebben a hónapban a szakmai gyakorlatomat 

fogom végezni. 

Első napon bemutatták Luist és Carlat, az 

utazási iroda két munkatársát, akik mellett a 

szakmai gyakorlatot fogom végezni.  
Nagyon kedvesek voltak és szimpatikusak, 
megmutatták, hogy hogyan vezetik az irodát és 
hogyan tervezik meg a túrákat a vendégeknek. A 
munkahely a kikötőnél volt, főként hajóval 
érkező turistákat fogadtunk. Általában németek 
voltak, így tudtam a német tudásomat 
gyakorolni. Heti kétszer jöttek a turista hajók, akkor ott kell lennünk a kikötőnél és segíteni a 
turistákat feltenni a turistabuszra, ami elviszi őket az úti célhoz. Minden héten az utazási iroda 
engedte, ha volt szabadhely a turistabuszon, hogy 
részt vegyünk a túrán, ahol volt szakképzett 
idegenvezető és  elmagyarázta a sziget 
nevezetességeit, így jobban megismertük La Palma  
történelmét és kultúráját. Érdekesek és hasznosak 
voltak ezek a túrák. Tapasztalatot szerezhettem, hogy 
kell egy idegenvezetőnek bemutatnia a helyi 
látnivalókat a csoportnak. 

Egyik nap elmentem 

a helyi piacra, ahol 

megnéztem milyen 

lokális termékek, gyümölcsök vannak. 

Megkóstoltam a helyi piros banánt és cukornádas koktélt is 

ittam. 

Majd délután elmentem a 

„Museo Insular de La 

Palma” - ba,   a tenger élővilágát 

bemutató múzeumba, ahol 

megnéztem, az itteni szigeteken élő 

állatokat. Számtalan különös hallal és 

tengeri élőlénnyel, teknőcökkel 

ismerkedtem meg. Számomra különös 

élményt jelentett az óceán színes 

állatvilágának megismerése. 



Második hét: 

Hétfőn elmentem egy vulkáni kirándulásra a 

„Volcan San Antonio” -hoz, az utazási iroda 

szervezésében.  Ahol felmehettem a 

vulkánhoz és nagyon szép kilátás nyílt a 

szigetre.  

 A vulkán látogatás után elvittek megnézni 

egy borpincét és megkóstolni a helyi 

borokat. Bemutatták a bor készítésnek 

folyamatát és tárolását.  

Hétvégén elmentem „Fuencaliente” -be 

ahol természetes vízmedencék vannak, ott 

töltöttem a napot. Egy órás volt az út oda 

felé busszal, majd 30 perc gyalog a 

természetes medencék felé. Útközben 

nagyon sok banán ültetvény mellett 

mentem el, amit sajnos nem lehetett 

letépni, mert tilos, turistáknak nagy 

kihívást jelent. Majd egy nagy lejtős 

gyaloglás után odaértem a standra, ahol 

tudtam napozni meg fürdeni. 

Egy hosszú fürdés után megéheztem és elmentem egy helyi 

étterembe, ahol megkóstoltam a lokális 

gasztronómiát. Friss halat és egy híres 

szószt ettem burgonyával, aminek 

„Papas con Mojo verde” a neve. 

 

 



Harmadik hét: 

Az egy hónapos ott tartózkodásunk alatt 

„Los Indianos” ünnepségen ott tudtunk 

lenni. 

Eredete a 19. sz.-hoz kötődik, amikor a 

pálmai lakosok elvándoroltak Dél - 

Amerikába, Kubába. Ott próbáltak 

szerencsét keresni és jobb életet. Majd, 

akik visszajöttek a szigetre, őket 

nevezik Indiánoknak, mert ők sikerrel 

jártak. Az esemény arról szólt, hogy 

hintőporral szórják meg egymást, így 

én is teljesen fehér lettem, de nagyon 

élveztem ezt az ünnepséget és 

hangulatos volt. 

Másnap az utazási iroda, ahol 

teljesítettük a gyakorlatot, szervezett 

nekünk egy kirándulást egy helyi 

sótermelőhöz meg a Nemzeti Park hoz 

„Caldera de Taburiente”. Busszal 

mentünk oda. Az első úti cél a sótermelő 

volt, ahol meg tudtuk nézni, hogy 

hogyan termelik a sót. 

A tengeri víz a nap hatására elpárolog, a 

só megmarad. 

Ezután visszaszálltunk a buszra és egy 

30 perc utazás után megérkeztünk a 

Nemzeti Parkhoz, ahol egy nagyon szép 

tájat tudtunk megtekinteni. A Nemzeti 

Park tele volt tűlevelű fenyőkkel. Elég magason voltunk, 

megcsodáltuk a felhőket. 

A Nemzeti Park után, elvittek egy 

utolsó helyszínhez, ami egy kanári 

szivargyár volt. A szivarok eredete 

Kubából származik. A gyár neve 

„Puro Artesanos Julio” 



A dohány terméket 6 hónapig szárítják 

megfelelő páratartalom és hőmérséklet mellett, 

hogy elérje az ideális öregedést. Majd 6 hónap 

után jön az utolsó fázisa, becsavarják a dohány 

terméket, és így lesz belőle szivar. 

 

Pénteken elmentem búvárkodni, amit külön 

kellett lefoglalnom. A sziget déli részén történt 

ez az esemény, sajnos taxival tudtam csak 

lemenni oda, mert buszok arra nem jártak. 

A búvárkodás 2 órás volt, ahol halakat, 

kagylókat tudtam megfigyelni a víz alatt.  

A búvárkodás után vissza felé is taxival 

tudtam utazni, ezt a programot az Erasmus 

társaimmal közösen csináltuk, így nem volt 

annyira drága az utazás. 

Ezen a héten egyik napon elmentem 

megnézni a  „Tajogaite” vulkánt, ami 2021. 

szeptember 19-én tört ki. 

Még a mai napig is van olyan rész, ahova 

nem lehet menni, mert még mindig nagyon 

forró, még nem hűlt ki a vulkán kitörése óta. 

Azt is ládtuk, hogy mennyi ház, iskola ment 

tönkre a vulkán kitörése miatt és hogyan 

temette be a vulkáni por és törmelék a 

házakat. 

Majd délután elmentem Santa 

Cruzba, ahol megnéztem 

a „Matriz de El Salvador” 

templomot, ami barokk 

stílusban épült. 

 

 

 

  



Negyedik hét: 

Az utolsó héten terveztem egy 

kirándulást, amit egy utazási 

irodán keresztül lefoglaltam a 

csillagvizsgálóhoz. A 

csillagvizsgáló „Roque de los 

Muchachos” helyszínen van, ami 

egyben a szigetnek a legmagasabb 

pontja, 2428 m-n található, ahova 

minket egy turista busszal vittek 

fel. Szép ki látást nyílt a „Caldera 

Taburiente”-re. Körbe vezettek 

minket a csillagvizsgálón, ami 

egyben Európa legnagyobb csillagvizsgálója, ahol 

lehetőségünk volt látni a 

naplementét, ez felejthetetlen 

élmény maradt.  A program végén 

volt lehetőség egy speciális távcsővel a 

csillagokat és a Jupiter bolygot 

megnézni. 

Majd visszavittek busszal a szállásunkhoz, így ez az elfelejthetetlen nap a délutáni 

programmal lezárult. Számomra ez volt a legérdekesebb program az összes közül. Nagyon 

szép volt a panorámát és a naplementét megnézni, felejthetetlen élmény maradt számomra. 

Sajnos, már csak néhány nap maradt a hazautazásig. Az utolsó néhány napon emléktárgyakat 

vettem a családomnak és barátaimnak.  

Hazautazás: 

Március 2-án utaztunk vissza. Taxival mentünk ki a repülőtérre a 

csoporttal, majd 6 órás utazás után és átszálással, sikeresen haza érkeztünk. 

Nagyon nagy élmény volt számomra ez az Erazmus utazás. Nagyon szépen 

köszönöm a lehetőségét, sok tapasztalatot tudtam szerezni, ahol a szakmai 

gyakorlatot teljesítettem. Sajnos, ez az egy hónap nagyon gyorsan elmúlt.  


